
 

 

          Referat Sandefjord-øst Rotary 27/3-17 

 

Presidenten ønsket velkommen – spesielt til tre gjester, et nytt medlem som skulle tas opp på møtet, 

og markerte en jubilant 

Hovedinnleder var Frida Gokstad, som går 3. år på SVGS. Hun deltok på RYLA for en liten stund siden, 

og fortalte om sin opplevelse av arrangementet på Gavelstad. Hun var svært positivt overrasket over 

opplegget, siden hun visste lite om både Rotary og RYLA fra før. Opplegget med mange ukjente 

deltagere fungerte også bra, og de ble fort godt kjent. Programmet hadde mange interessante 

foredrag om bl.a. Gründer-erfaringer, markedsføring, kundeservice, kommunikasjon og korrupsjon. 

Thor Asbjørn supplerte og viste bilder fra RYLA. 

 

Deretter var det «Vi spør hverandre» med tema som  

• Beredskapsråd og planer i nye Sandefjord kommune 

• Forsvaret/Heimevernet 

• Vårslapphet 

• Boligbygging og landbruk 

• Tollvern, landbruk og jordbruksarealer 

• USA – Trump krever Tyskland for store beløp 

• Søppel og holdninger 

Helle Sjølyst ble presentert av Solveig Steen-Firing som nytt medlem. Solveig fortalte om hvordan 

hun kjente Helle som venn og kollega, og Helle ble i en kort seremoni tatt opp av presidenten som 

nytt medlem. 

 

Neste møte 3. april er Grans historie (bryggeriet) 

Etter møtet ble flere igjen for hygge på overtid. 

 


